

Styrelsemöte 2020-08-11

Närvarande: Rikard Johansson, Camilla Wiberg, Carola Atting, Kent Nilsson, Åsa Bilker, Thomas Atting och Sara Blom.

Sekreterare: Sara Blom

1. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna.

2. Domare

Kent pratar med herrseniorerna i division 3 och i division 4 om de kan ställa upp som domare. Domare behövs till P 12/13, P 10/11 och PF 08/09. Kent och Åsa jobbar vidare med denna uppgift.

3. Läget i lagen, spelare, ledare

Herr div. 3: inget att rapportera

Herr div. 4: -"-

Damlaget: -"-

P03/04/05: -"-

F04/05/06: -"-

P06/07: -"-

P08/09: -"-

PF10/11: -"-

PF12/13: uppstart. Möte behöver bokas med Astenius.

4. Material

Camilla och Emelie har gått igenom förrådet med kläder. De shorts som det står Veldi på slängs. Alla kläder är sorterat efter tryck. Västar och målvaktskläder behöver tvättas. Alla domartröjor hittas inte. Det är viktigt att varje spelare tvättar sina matchkläder innan de återlämnas efter säsongen.

5. Newbody

Alla lag kommer att sälja Newbody denna säsong, 5 paket per spelare utöver medlemsavgiften. På grund av pandemin förväntas intäkterna bli mindre (t ex ingen Husarcup, ingen publik i nuläget, ingen kiosk). Varje lag utser en representant/förälder som ombesörjer försäljningen. Carola beställer produkterna.

6. SISU-rapportering

SISU-lapparna är utdelade till samtliga lag.

7. Föräldramöte / ledarmöte / årsmöte

Vi avvaktar med att boka in föräldramöten just nu. Ledarmöte blir på tisd 18/8 18:30. Några punkter som kommer att tas upp är fördelning av träningstider och materialinformation. Rikard kollar med Kent Jansson och revisorerna om datum för ett årsmöte.

8. Ekonomi

Budgeten har setts över, se punkt 5. Medlemsavgifterna blir oförändrade. Vill ett lag åka på cup så måste laget hitta sponsorer själva som täcker den.

9. Sponsring

Varje lag får i uppgift att undersöka om det finns personer/företag som vill sponsra eller vill hålla i sponsringen. Informera om att man kan bli stödmedlem, kostnad 200 kr. Som stödmedlem ingår inträde.

10. Hemsidan

11. Utbildningar

- Domarutbildning: Åsa ansvarar.
- Ledarutbildning: Tomas Björk, Johan Rubensson och Nicklas Björkdahl är anmälda.

12. Husarcupen / Lucia Cup

Rikard har haft kontakt med Kim Forsman och Nolan för att diskutera ett samarbete med andra föreningar i samband med Lucia Cup. Förslaget är att höja anmälningsavgiften och att föreningarna delar på intäkterna. Kim Forsman och kommunen kan stötta med lägre hallhyra. Frågan diskuteras åter i oktober, när vi vet rådande riktlinjer (Folkhälsomyndigheten).

13. Aktivitetsplan

Gås igenom.

14. Övrigt

Klubbhuset kommer fredagen den 11 september mellan kl. 17-20. Rikard bokar hallen. Krisplanen är uppdaterad. I krisgruppen sitter Rikard, Camilla och Kent.

15. Nästa möte

Nästa styrelsemöte blir 8 september kl. 18-20.



Eksjö 2020-08-14

.....
Rikard Johansson
Ordförande

.....
Sara Blom
Sekreterare